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Beretning pladsudvalg 2017. 
 

2017 var året hvor satte fokus på at jævne træningsbaner med grus og et lag muld, hvori vi så såede 
græs det var et forsøg, men det lykkedes delvis flere steder fik vi gang i græsset, så vi vil fortsætte i 
2018 så vi kan gøre træningspladsen bedre. Vi havde en pladsdag hvor der var et stort fremmøde af 
hjælpere, dejligt- at når beder om hjælp så møder medlemmerne op. 
Jeg har valgt at stoppe som formand i udvalget og vil her takke alle i udvalget, bestyrelsen og alle 
andre for godt samarbejde. 

John Stenhøj 


